

# Bulletin

## **Interior and Exterior Window Cleaning Sun Life Financial Centre**

Please note that our service provider, Proserv Window Cleaning Services, will be on site to clean the windows beginning with the exterior starting on the week of April 19<sup>th</sup>, 2017.

This work, scheduled to be completed by the end of May, will start with 99 Bank, followed by 50 O'Connor.

Access will be required into all office areas. Please be advised that all personnel involved will be wearing visible identification

Should you have any questions or concerns, please do not hesitate to contact the Management Office at 613-236-6452.

Lori Anne Sauv -Keefe  
PROPERTY MANAGER

April 19, 2017

# Bulletin

## Lavage intérieur et extérieur des vitres Centre Financière Sun Life

Veillez noter que notre fournisseur de service, Proserv service lavage de vitres sera sur place pour exécuter le lavage de vitres débutant par l'extérieur la semaine du 19avril.

Il commencera ses travaux, devant être terminés par la fin du mois de mai 2017, par le 99, rue Bank et se dirigera progressivement vers le 50, rue O'Connor.

L'accès à tous les bureaux sera nécessaire et, tout le personnel concerné portera bien à la vue un badge d'identification.

Pour de plus amples informations, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613-236-6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe  
GESTIONNAIRE IMMOBILIER

le 19 avril 2017